



Xiyu Chen

Beijing

PRACTICE AREAS

- Data protection
- Intellectual property
- Technology, media and telecoms

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Chen started his legal career in 2021. Prior to joining Han Kun, Mr. Chen interned at a Red Circle law firm and one of the leading Internet giants in China, where he focused on the areas of intellectual property protection and data compliance.

EDUCATION

Mr. Chen received a bachelor's degree in Civil Engineering from Tongji University in 2019, and later received a master's degree in Law from Beijing University of Aeronautics and Astronautics in 2023.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



陈曦宇

北京

业务领域

- 数据保护
- 知识产权
- 科技、媒体和电信（TMT）

工作经历

陈曦宇先生于 2021 年开始从事法律服务工作，在加入汉坤律师事务所之前，陈曦宇先生曾在某红圈律师事务所、某头部互联网企业实习，聚焦知识产权保护与数据合规领域实践。

教育背景

陈曦宇先生于 2019 年毕业于同济大学土木工程学院建筑工程方向，获工学学士学位；后于 2023 年毕业于北京航空航天大学法学院，获法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

工作语言

中文、英文